
 Protokoll styremøte 15.06.2023 
 
 
 
Dato: 15.06.2023   
Kl: 19.00    
Stad: Klubbhuset  
 
Til stades: 
Bergtor 
Torgeir 
Pål 
Eivind 
 
 
Sakar 
 

1. Orientering v/ Kjell Øyvind 
Tilbakemelding frå reinhald om å ha system på ting og tang, få satt tilbake ting og tang. 
Volleyballnett er vedlikehald på, resten vert kasta og kjøpt nytt når det er utslitt. 
Kommunen har vedlikehaldet på det i utstyrsromet. Gjeld og rydding osv i garderobane. 
Ein del ungar som springar att og fram utan tilsyn. Bergtor tar ein prat med trenarane 
våre. Idrettslaget sjekkar om alt har sin plass der nede og om noko skal gjerast.  
Ungdomsklubb er midlertidig, men rotar kanskje litt og har litt få vaksne. Skrive litt om at 
hallen er stengt i sommarferien på facebook.  
Episode i pinsa der ungdomar tetta vaskane og skrudde på vatnet. Triksing og miksing 
på låsane. Få på plass AC slik at dørane ikkje vert opna for å lufte.  
Kommunen ordnar skohylle i foajen og evt dørmatte. Skal sjå på filmen òg på glaset i 
styrkeromet òg.  
Klatrevegg må inn på IFK-planen dersom dette er aktuelt.  
 

2. Godkjenning av protokoll fra forrige møte, jf. vedlegg 1 
Godkjent 
 
 

3. Økonomisk oversikt  
Ikkje til stades.  
 

4. Sesilåmi 
Tungt å drive. Mange avlysningar. Nye folk frå valle som var veldig positive. Hatt fast 
ansatt, mykje av overskotet gjekk til han. Nedskjeringar og ikkje fast ansatt. Stort 
engasjement frå Valle, bra team med Ella.  
 



5. Innkjøp av rulleski 
Idrettslaget hadde rulleski for ein del år sidan. Kjøpe 5 nye og donere til bua? Lage 
avtale med BUA om at medlem kan låne dei lengre. Òg at kanoar kjem tilbake til IL 
dersom BUA vert lagt ned.  
 

6. Nye klubbdrakter 
Ida og Ella anskaffer nye treningsdressar. Trimtex, umbro eller liknande. Finne kostnad 
osv. Treningstøy, sjekke litt rundt behovet. Dei finn på ko me treng og korleis ein løyser 
dette.  
 

7. Hallen - reinhald og aircondition 
Prata om tidlegare.  

 
8. Oppdatering ang. Discgolf 

Sendt nabovarsel og hatt synfaring med firma i dag. KVS ynskjer å bygge utkasta i 
starten av skuleåret, og spør om vi kan kjøpe materialar. Dispsøknad til kommunen vert 
sendt. Ventar så lenge vi kan med å kjøpe, men kjøper viss vi ser at vi kan bruke KVS. 
Helst vente på kommunen, men kjøper viss det er gunstig.  
 

9. Rydding av klubbhuset 
a. Vasking? 

 Utsette til neste gong. Rydder litt grovt nå ift søppel for brukarane om sommaren.  
 

10. Eventuelt 
 Birgit Nordgarden kunne vere leiar for fotballgruppa. Må finne trenar for dei minste.  
  
 Alle trenarar må inn og krysse av at dei er trenarar på minidrett. Trenerattest.  
 
 
 
 


